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36 625 IV Wijziging van de begrotingsstaten van
Koninkrijksrelaties (IV) en het BES-fonds (H)
voor het jaar 2024 (wijziging samenhangende
met Najaarsnota)

Nr. 3  VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN EN
ANTWOORDEN
Vastgesteld 10 december 2024 

De vaste commissie voor Koninkrijksrelaties, belast met het voorbe-
reidend onderzoek van dit voorstel van wet, heeft de eer verslag uit te
brengen in de vorm van een lijst van een vraag met de daarop gegeven
antwoord.

De vraag is op 5 december 2024 voorgelegd aan de Minister van
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties. Bij brief van 10 december 2024
is ze door de Minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties
beantwoord.

Met de vaststelling van het verslag acht de commissie de openbare
behandeling van het wetsvoorstel voldoende voorbereid.

De ondervoorzitter van de commissie,
Mutluer

De griffier van de commissie,
Meijers
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In hoeverre was niet te voorzien dat er meer uitzendingen van officieren
en rechters vanuit Nederland naar het lokale openbaar ministerie of
Gemeenschappelijk Hof van Justitie nodig waren dan aanvankelijk
gedacht en begroot? In hoeverre zijn er ook de komende tijd meer
uitzendingen nodig?

Antwoord:
Door het vergoeden van uitzendkosten van uitgezonden rechters,
officieren en andere ambtenaren draagt Nederland bij aan de capaciteit en
de kwaliteit van de rechterlijke macht in de Caribische delen van het
Koninkrijk. Hoewel het Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijks-
relaties (BZK) de buitenlandtoelagen vergoedt, heeft het ministerie geen
zicht op het aantal uitzendingen. De rechterlijke diensten hoeven
Nederland niet te informeren over het aantal uitzendingen dat zij beogen.
Daarom was deze stijging, en mogelijke toekomstige fluctuaties, nauwe-
lijks te voorzien.

Beleidsmatig kan BZK alleen maar steunen dat OM Aruba, OM Carib en
het Gemeenschappelijk Hof van Justitie het aantal rechterlijke ambtenaren
uit Europees Nederland aantrekken dat zij nodig achten voor een
adequate rechtspleging. Vanwege deze fluctuerende kosten is het wel
wenselijk dat BZK tijdig een inschatting kan maken van het gewenste
aantal uitzendingen. Desgevraagd gaat de Stas KR&D, in afstemming met
zijn collega van Justitie en Veiligheid, in gesprek met de beide OM’s en het
Gemeenschappelijk Hof om hierover werkafspraken te maken.
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